

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2715

5 December 1966

Limited Distribution

UNITED STATES EXPORT SUBSIDY ON
UNMANUFACTURED TOBACCO

Request by Malawi for Consultations under
Article XXII.1

In accordance with the procedures adopted by the CONTRACTING PARTIES on 10 November 1958 (BISD, Seventh Supplement, page 24), the Government of Malawi has informed the Director-General of its request to the Government of the United States for consultations under paragraph 1 of Article XXII concerning the United States export subsidy on unmanufactured tobacco. (See L/2601/Add.13.) The Government of the United States has agreed to this request.

SUBVENTION VERSEE PAR LES ETATS-UNIS A L'EXPORTATION
DES TABACS NON FABRIQUES

Demande de consultation, au titre de
l'article XXII, paragraphe 1, présentée par le Malawi

Conformément aux procédures adoptées par les PARTIES CONTRACTANTES le 10 novembre 1958 (IBDD, Supplément n° 7, pages 24 et 25), le gouvernement du Malawi a fait connaître au Directeur général qu'il a demandé au gouvernement des Etats-Unis l'ouverture de consultations au titre de l'article XXII, paragraphe 1, concernant la subvention versée par les Etats-Unis à l'exportation des tabacs non fabriqués. (Voir L/2601/Add.13.) Le gouvernement des Etats-Unis a accédé à cette demande.